
 

 

 

 

 

Besluitenlijst openbare vergadering Commissie Groen en Openbare Werken d.d. 13 januari 
2015 

 

Aanwezig: de heer M.F.B.G. Gebbink (wnd. voorzitter), de heren J.A. de Bruijn (griffier), F. Hagens, 
L.J.A.M. Lutterman, E.S. van der Vaart, W.F. van den Berg en E.M. van IJken (leden) en voorts de 
heren N.L. Rood en H. Zoetman (portefeuillehouders) 

      

Voorts aanwezig: ca. 16 personen op de publieke tribune en 2 namens de pers (G&E en NEC) 

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
 

2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt overeenkomstig met gewijzigde behandelvolgorde vastgesteld. 

 

3. Spreekrecht publiek 
Insprekers: Mevrouw M. van den Brink-Hilhorst en mevrouw T. Gross-du Mez bij pt. 5.1 en 
mevrouw G. Manten bij de ingezonden brief pt. 7. 

 

7. Ingekomen stukken en mededelingen 
Mevrouw Manten spreekt in op de door haar ingezonden brief en benadrukt het belang 
van een of twee zebra’s nabij de kruising Molenweg/Laarderweg. 
Na bespreking wordt geconcludeerd dat de commissie positief staat m.b.t. het nemen van 
maatregelen. Portefeuillehouder Zoetman geeft aan het verzoek positief te benaderen en 
dit mee te nemen in het kader van het verbeteren van meerdere onduidelijke verkeer 
situaties. Hij streeft er naar binnen 3 maanden een plan hiervoor gereed te hebben. 
 

4. Stukken categorie A: ter voorbereiding besluitvorming raad 

Geen. 
 

5. Stukken categorie B: ter verkennende bespreking 

 

5.1 Notitie (verkeers)geluid in beeld 
Inhoud: De commissie wordt voorgesteld de problematiek in verkennende zin te 
bespreken 
Mevrouw Gross spreekt in en bepleit snel maatregelen te nemen (schanskorven) voor de 
woningen van het ‘eiland van Eemnes’. 

 Inspreekster mevrouw Van den Brink vraagt aandacht voor de geluidsoverlast voor de 
woningen aan het eind van de Wakkerendijk van zowel de rijksweg als ook het afvalstation 
van de gemeente Baarn. 
Na bespreking wordt geconcludeerd dat: 
- de commissie positief is t.a.v. het nemen van maatregelen t.a.v. woningen met een 
geluidbelasting boven de 53 dB(a). NB: Deze zijn er echter niet; 
- de commissie tevens positief staat t.a.v. het treffen van maatregelen aan woningen met 
een geluidbelasting tussen de 48 en 53 dB(a) mits er passende oplossingen mogelijk zijn 
en deze niet onevenredig veel kosten. De fractie PvdA geeft aan hiervoor meer geld over 
te hebben; 
- de maatregelen voor de woningen EvE (schanskorven) kunnen worden getroffen zodra 
het HOVplan voor dit deel bekend is; 
- de fractie Dorpsbelang is voorstander ook schanskorven voor de oostzijde t.h.v. de 
Noordersingel mee te nemen en in het vervolg in de ‘zware’ geluidzone langs de rijksweg 
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geen woningen meer te plannen. 
Portefeuillehouder Zoetman zegt toe hiermee verder aande slag te gaan en voorts de 
overlastproblematiek afvalstation Baarn te bespreken met zijn collega’s van de gemeente 
Baarn.  

 

6. Stukken categorie C: ter informatie en overleg met college 

 

6.1 Actieplanplan 25% reductie CO2 en voortgang klimaatbeleid (Presentatie) 
De heer Rood geeft een PowerPointpresentatie en beantwoordt vragen. 
Na bespreking wordt geconcludeerd dat de commissie positief is over het actieplan en dat 
het verder in uitvoering kan worden genomen. 
Portefeuillehouder Rood zegt toe te onderzoeken of het gebruik van zonnepanelen op 
weilanden mogelijk is en zal over de voortgang periodiek (per 3 á 4 maanden) 
terugkoppelen. 
 

6.2 Uitvoeringsprogramma riolering 
Na bespreking wordt geconcludeerd dat het programma voor kennisgeving wordt 
aangenomen. 
 

6.3 Evaluatie spitsafsluiting Goyerweg en Stachouwerweg 

De commissie is ontevreden over de evaluatie. Zo ontbreken nadere telgegevens, is 
geteld in een periode dat er wegopbrekingen in Blaricum waren en is niet of nauwelijks 
gecontroleerd. De commissie stemt in met een latere, verbeterde telling/evaluatie. 
Met inachtneming hiervan wordt geconcludeerd dat de commissie het stuk voor 
kennisgeving aanneemt. 
 

8. Vaststelling besluitenlijst commissievergadering GROW van 2 december 2014 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

9.  Rondvraag 
De heer Van de Vaart vraagt opnieuw aandacht voor een tijdige leging van de plastic 
afvalcontainers. 
Portefeuillehouder Rood zegt toe hierop nogmaals actie te ondernemen. 

 

10. Sluiting 
De voorzitter sluit omstreeks 23.10 uur de vergadering. 

 

 

 Aldus met/zonder wijzigingen vastgesteld in de openbare 
vergadering van commissie BSM van 9 februari 2015 

De griffier,          De voorzitter, 

 

 

 

J.A. de Bruijn     M.C.A. Riemens 


